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1. Opening 
Esther opent de vergadering om 19:04 
 

2. Mededelingen 

De vergadering wordt opgenomen. 
 
Gemachtigden:  

● Tomas Benders door Erben Klaver gemachtigd. 
● Riichard Koetschruyter is door Jarik Stoutjesdijk gemachtigd. 
● Djoeke van den Bosse is door Liselore Tap en Richard Koetschruyter gemachtigd. 
● Casper Seinen is door Luc Hampsink gemachtigd. 

 
Onder deze voorwaarden heeft men stemrecht:  

- Leden van USAC die student zijn en in Utrecht studeren. 
- En/of lid van een commissie zijn.  

 
We moeten voor 23:00 de zaal verlaten hebben. 
 

3. Post in/uit 
 Geen post 
 



4. Vaststellen agenda 

Esther: Dit is de agenda, er zijn een aantal wijzigingen sinds die is gestuurd. Namelijk: Ward 
gaat ook zijn beleid presenteren, die is toegevoegd. Daarnaast gaat er een commissie 
gedechargeerd worden en twee commissies worden geïnstalleerd.  

Geen toevoegingen/opmerkingen. Iedereen stemt ermee in. 

 

5. Beleid 

a. Algemeen Beleid 
Gepresenteerd door Esther. 

 

Lente-instroom:  

We zijn van plan de lente-instroom door te zetten. Daar zijn een aantal redenen voor 

Vorig jaar werd er nog gezegd om mensen die uitgeloot waren nog een kans te geven 
om ingeloot te worden, dit is dit jaar niet heel relevant. Maar we willen mensen een 
extra kans geven om lid te worden. Verder zijn lenteleden goed voor het minimum 
aantal leden met een Olympas en dus meer Olympossubsidie.  

Ward gaat nog wat vertellen over de kaders capaciteit voor de lente-intstroom. 

 

Partnerloze dinsdag herintroduceren.  

Er wordt veel over gepraat in Whatsapp groepen. We willen daarom graag een 
partnerloze dinsdag instellen. 

We hebben hier een aantal redenen voor. Het maakt het toegankelijker om mensen 
alleen naar de hal te laten komen. Vooral als je niet echt veel mensen kent, dit zou de 
drempel verlagen. Plus het is een leuke manier om meer mensen te leren kennen, en 
niet met je vaste maatje te gaan. 

Ward: Het idee is dat een cultuurverandering terugkomt. We gaan geen politie spelen, 
maar het wordt een houvast. Donderdag blijft zoals we gewend zijn. 

Bjorn: Donderdag is natuurlijk ook leuk als je zonder partner komt. 

 

Erben: Gaan jullie dit elke dinsdag doen? 

Esther: Ja dat is de insteek. 



Nils: Er zijn mensen die standaard één van de twee dagen klimmen. Bereik je iedereen 
hier dan wel mee? Valt er iets te zeggen om het af en toe partnerloze donderdag in 
plaats van dinsdag te laten zijn. 

Esther: Daar hebben we het over gehad. We hopen dat het eigenlijk iets standaards 
wordt.  

Nils: Ik ben het met wekelijks wel eens, maar ik bedoel dat je de donderdag af en toe 
meepakt en niet alleen de dinsdag. 

Esther: Ik denk dat het makkelijker is om het op één dag te houden. Anders moet je dat 
gaan bijhouden. 

Odet: Als je net nieuw bent suggereert het dat je op donderdag wel een partner nodig 
hebt. Misschien ook communiceren dat de donderdag ook wel leuk is zonder partner. 

Yu-Lan: De dinsdag lijkt me goed, want dan kan je met de borrel gezellig met je partner 
daarheen om ze nog beter te leren kennen. 

Floyd: Lijkt me niet de bedoeling om mensen te shamen als mensen met een partner 
willen komen. Mensen kunnen hun reden hebben om met partner te komen. 

Esther: We gaan ook niet handhaven/politie spelen. Hoop is meer om meer mensen 
vaker zonder te partner te laten komen.  

 

Nils: Suggestie: Laten bij houden hoevaak je zonder partner komt. En winnaar krijgt een 
leuke prijs. 

Djoeke: Meest poly USAC’er 

Patrick: Sticker maken met: ik zoek een klimpartner.  

Thijs: Poezie boekje waar je in kan schrijven als je samen hebt geklommen. 

Bestuur: Leuke ideeën kunnen we wat mee doen. Wel wat moeilijk bijhouden.  

 

Patrick: Gaan jullie naar de partnerloze dinsdag?  

Bestuur: Mjaa. Altijd. 

Olivier: Ik zal nooit met een partner gaan. 

 

 

 

 

 



b. Praeses 

Gepresenteerd door Esther 

Contact met externen:  

Voornaamste taak. De drie belangrijkste zijn: KMU, MNN en Olympos. KMU is dan wel 
het belangrijkst. We willen meer bij Olympos doen. Verder willen we de vrijdagavond bij 
MNN doorzetten en willen we er techniektrainingen organiseren. Daar hoor je 
zometeen nog meer over. 

 

Alpiene voorbereidingsavonden:  

In samenwerking met het Alpencommissariaat.  

Mensen die C1 hebben gedaan of mensen die meer oefening willen met planning meer 
gelegenheid te geven met het oefenen van plannen van tochten.  

 

Odet: Voorbereidingsavonden is een goed idee. Vergeleken met andere SAC’s hebben 
wij vrij weinig aanbod. Heb je al contact met andere bronnen waar ze het al doen en of 
ze hier mee zouden kunnen helpen? 

Esther: Nog niet maar ben het wel van plan 

Odet: Ik wil dit met NSAC ook gaan doen en gelijk trekken tussen de SAC’s. Dus 
communiceer ook vooral met mij. 

Esther: Ik heb wel geïnventariseerd met bijvoorbeeld de GSAC waar ze dit ook doen, 
maar ik heb nog geen concreet contact met mensen hierover, omdat ik eerst meer een 
plan wilde maken hiervoor.  

 

Richard: Andere jaren waren er ook zulke avonden. Ben je van plan het uit te breiden of 
vooral hetzelfde te doen? 

Esther en Ferd: Dit waren voornamelijk alleen de touwavonden.  

Esther: Ik wil meer een tochtenplanning oefenen. Het is dus meer voor mensen die net 
C1 hebben gedaan beter voor te bereiden dat ze zelf de bergen in kunnen zonder gids. 

 

Karim: Hier was ooit een themaborrel voor. Moet ik me zoiets voorstellen of meer 
gestructureerd. 



Esther: Met de GSAC overlegd hoe zij het doen, en daar zijn het meer een aantal 
avonden waar je een tocht uitplant. Ik weet niet of dat het precies wordt, maar wel dat 
je met een groep de tocht uit werkt die je gaat lopen. Dus wel meer structuur dan alleen 
een borrel. 

 

Heleen: Vroeger was er pré camping kaasfondue waar je zoiets ook doet.  Dus doe 
lekker kaasfondue hiermee.  

Zaal: Lekker. 

 

 

Instagram:  

Verder wil ik de Instagram weer meer leven inblazen. 

 

Yu-Lan: Instagram is voornamelijk voor promo en dat zorgt voor meer inschrijvingen. 
We willen toch niet weer een overschot aan inschrijvingen? 

Richard: Het is niet persé gek of slecht om meer mensen te bereiken die anders nooit 
van bergen of USAC horen. 

Esther: Het leek ons leuk en goed om meer te laten zien wat de USAC allemaal doet via 
Instagram. Waarbij ik het punt van vorige week over toestemming van foto’s mee zal 
nemen en uitwerken. 

Bjorn: Het is niet persé zo dat als er minder mensen zich aanmelden dat goed is. 
Uiteindelijk is het zo dat zonder de Instagram een kans bestaat dat mensen helemaal 
niet weten dat USAC bestaat. 

Ward: Het is zelfs zo dat als de daling van aanmeldingen doorzet, dat we volgend jaar 
niet meer genoeg aanmeldingen hebben om volgend jaar weer 70 mensen toe te 
kunnen laten. 

Erben: We hebben nog 5 euro aan Instagram advertentie tegoed. 

Esther: Nog vragen? 

* Stilte *  

 

 

 

 

 



c. Vice-Praeses 
Gepresenteerd door Olivier. 

 

Nou lekker, ik ga er even voor staan. Kijk hier ben ik een biertje aan het openen met een 
pikkel. 

Esther en zaal: Dat is geen pikkel. 

Olivier: Pssht nerds. 

 

 

 

Lekker borrelen:   

Ik wil dit om de dinsdag lekker door te zetten. DB’s is nog dicht, maar daar heb ik 
contact mee en waarschijnlijk kunnen we daar gewoon naar terug. 

 

Odet: Hoop niet teveel vestigen op dB’s. Ze hebben nog geen horecavergunning. En dat 
kan wel even duren 

Olivier: Ja, dan wordt het iets anders. Maar komt goed, ik regel wel wat. 

 

Niki: Het is leuk als mensen ook alleen naar borrels komen. Dan is het toegankelijker 
voor iedereen en ook voor de eerstejaars.  

Patrick: Komt er meer regelmaat in wanneer borrels zijn? 

Olivier: Ik ga niks garanderen. Ik zal het wel duidelijk communiceren. 

Esther: Het is wel het streven. 

Djoeke: Dan is het wel handig om wat eerder promo te maken, als het niet met 
regelmaat gebeurt. Nu hadden mensen vaak al plannen als het werd aangekondigd zo 
kort van tevoren. 

Olivier: Lijkt me een goed idee. Goede uitdaging voor mezelf. 

 

Thijs: Ik las dat Borrel jouw tweede naam is? Maar op je rijbewijs staat dat niet. Dus wat 
moeten we nou geloven? 

Olivier: Ja, het is inderdaad Ben. Maar geen commentaar. 

 



Erben: Is er geld begroot? Wat ga je ermee doen? 

Olivier: Ja, zeker. Daar gaan we verschillende dingen. Gratis drankje, zaal huren etc. 

 

Bjorn: Er waren plannen voor een Borrelcie. 

Olivier: Dat was wat vaag, dus nog niks mee gedaan. 

Esther: Er is een whatsapp groep en die zijn nu allemaal aanwezig. 

Olivier: Ja het idee is dat ze dan meehelpen met borrels organiseren enzo.  

Richard: Borrelcie gaat dus nog niks organiseren? 

Olivier: Op het moment niet nee. 

 

Madieke: Idee om themaborrels te doen. 
Bestuur: Ja. 

 

Conclusie: Het streven van om de week een borrel organiseren wordt doorgezet. Er is 
een commissie opgezet om zo nu en dan mee te helpen met borrels te organiseren, met 
af en toe een themaborrel. 

 

Lezingen:  

Niet gebeurd laatste jaar. Ik ga ernaar streven om er 3 te doen. Al wat dingetjes 
gehoord.  

 

Richard: Suggestie: Adventure races lezing. Bots Bijvoorbeeld. 

Olivier: Dat ga ik zelf doen wat mooi. Lezing over mijzelf? 

 

Merijn: Zijn de lezingen tijdens de borrel? 

Olivier: Nee lijkt me niet zo’n goed idee. 

Merijn: Wat voor een themaborrels dan? 

Olivier: Een mijn verjaardagsborrels, sinterklaas, nou genoeg dus. 

 

 

 

 



Commissies:  

USAC is wat gek met commissies. Je plakt er een keer aan, maar bij andere verenigingen 
schrijf je je in voor een jaar en dan stop je weer. Het lijkt ons een goed idee om 
commissies in aanmeld rondes te doen. Wat uitzonderingen natuurlijk: OC, kascom, 
stuntteam.  

 

Esther: Het concrete plan is dat we ongeveer 2 wisselmomenten willen, waar in principe 
iedereen uit de commissies gaat en waar men zich weer opnieuw aan kan melden met 
alle andere mensen die de commissie willen doen, maar er nog niet in zaten. We 
voorkomen hiermee dat steeds dezelfde mensen in de commissie blijven en dat 
mensen er niet meer bij kunnen komen, terwijl daar wel animo voor is. 

Ward: Continuïteit is belangrijk dus we gaan nieuwe mensen ook toevoegen in overleg 
met de oude/huidige commissie leden, en een aantal plekken reserveren voor die leden 
zodat continuïteit wordt behouden. De andere plekken worden verloot onder nieuwe 
leden.  

 

Odet: Lijkt me een goed idee. Maar hebben jullie al een concreet idee waarvoor dit 
geldt/deels geldt. 

Olivier: Paar uitzonderingen zijn al genoemd. Die blijven staan. Voor sommige zoals 
DWS is Bussum weekend een ideaal moment om te wisselen. Voor andere commissies 
is dat misschien wat later. Zoals de feestcie omdat die nog een Dies organiseren aan het 
begin van het jaar. We hebben nog niet 100% concreet besloten welke dit allemaal 
precies zijn. 

Odet: Willen jullie dit in de lente al doen? 

Bestuur: Dat is wel het streven 

 

Erben: Dit geldt natuurlijk niet alleen voor de eerstejaars. Ben je niet bang dat je niet de 
commissies dood maakt als je ze niet volledig op kan vullen? Als er niet genoeg 
aanmeldingen zijn. 

Esther: Als mensen verder willen, dan kan dat, mits er geen nieuwe aanmeldingen zijn. 

Erben: En hoe zit het met dode commissies? Gaan die dan niet op deze manier dood 
blijven? 

Olivier: Met het huidige systeem bestaat dat probleem ook al. 



Esther: Hiermee krijg je daar misschien juist meer leven in de commissie vanwege 
duidelijkheid wanneer je kan instappen. We willen ook voorkomen dat we de 
nieuwsbrief de hele tijd vol doen met commissie oproepjes, omdat mensen uit de 
commissie gaan. We gaan dat dus ook niet doen, het idee is dat mensen de commissie 
een jaar blijven doen. Tenzij er opeens wel heel veel mensen weg gaan om goede 
redenen, dan is het een ander verhaal. 

Yu-Lan: Is een jaar niet wat lang voor commissies? Aangezien het vrijwillig is. Ik heb wel 
eens meegemaakt dat mensen het te druk hebben, die dan opeens niets meer doen. 

Ward: Dit is een nieuw systeem. Dat betekent niet dat het oude helemaal weg is. Als er 
veel mensen uitvallen, dan kan je nog steeds een oproepje doen. 

 

Madieke: Hebben jullie nagedacht hoeveel plekken in een commissie zijn? Misschien 
dan wat meer plekken maken voor de commissies als je er toch naar kijkt? 

Olivier: Dat is zeker iets waar we over aan het nadenken zijn. Je wilt bijvoorbeeld graag 
een maximum hebben op commissies waar je eigenlijk een ticket voor de reis 
gegarandeerd krijgt. 

 

Djoeke: Belangrijk dat je oude commissie leden ook een beetje erin blijven, zodat het 
niet in de soep loopt. En een goed witboek opstellen per commissie, om continuïteit te 
houden. Niet iedereen had dat, dus met door wisselen moet je dat soort dingen wel 
vastleggen. 

Olivier: Dat lijkt me goed om rekening mee te houden en gaan we ook zeker doen. 

 

Karim: Ik ben een beetje bang voor de dynamiek die kan ontstaan. Als er weinig plekken 
zijn voor vriendengroepen, dan verlies je de ervaren mensen als die hele groep 
weggaat. 

Esther: Met een goed witboek is dit probleem opgelost. 

 

Nils: Stel een vriendengroep meldt zich aan en wil alleen met elkaar in de commissie, 
wat dan? 

Bestuur: Hier zullen we rekening mee houden.  

Heleen: Als een commissie dood valt hierdoor dan is dat misschien ook gewoon goed. 
Probeer dit lekker uit. 

 



Conclusie: Met het streven van de lente, moeten commissies voortaan helemaal worden 
opgevuld met aanmeld rondes. Zowel aspirant commissieleden als oude leden moeten 
dat doen. Men kan dus nog een jaar dezelfde commissie doen, mochten ze dit graag 
willen, maar dan alleen als daar genoeg ruimte is om nieuwe mensen ook een kans te 
geven de commissie in te gaan. Verder om kennis te bewaren worden er dus witboeken 
opgesteld en/of zal een oud commissie lid erin moeten blijven, of de kennis overdragen 
die ze hebben opgedaan uit dat jaar.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



d. Ab-Actis 
Gepresenteerd door Max 

Ik heb wat minder plaatjes. Die memo even gemist. Goed begin als Ab. 

 

Nieuwsbrief om de week sturen doorzetten  

Begint volgende week vrijdag.  

 

Meer promo sturen 

Niet te veel op één dag. Wel wat meer promotie voor activiteiten zodat je weet wat er 
speelt. 

 

Heleen: Gebundelde promo waarschijnlijk beter, of in de agenda. 

Max: Het is meer dat ik vind dat USACtueel op het moment niet genoeg gebruikt wordt. 
De mail blijft natuurlijk bestaan, vooral voor de dingen waar dat het handigste voor is. 

Odet: Het was eerder zo: alle promo eerst in de mail, dan in de whatsapp om niemand 
buiten te sluiten. Maar nu zit iedereen toch wel in de usactueel, dus is het minder een 
probleem. Maar het is nog steeds niet verplicht om in usactueel te zitten.  

Max: Het is niet de bedoeling om dingen alleen via whatsapp te sturen. Alleen als 
aanvulling op de mail. En om mensen meer te bereiken, omdat ze de mail niet lezen. 

Odet: Er zijn altijd mensen die lui zijn en niks lezen. Dat zul je altijd houden. 

Max: Klopt, maar ik hoop meer mensen hiermee te bereiken.  

Ward: Mails komen vaak ook in de spam. 

Esther: Ik denk dat de insteek ook meer is om nog een keer activiteit te herinneren als 
het een tijdje geleden in de nieuwsbrief stond. 

Djoeke: USACtueel was oorspronkelijk bedoeld voor belangrijke mededelingen. Met al 
deze extra promo verwateren misschien de echt belangrijke berichten. 

Esther: Dat hebben we besproken en houden we rekening mee. 

Nikki: Ik vind het fijn dat ik in de whatsapp wordt herinnerd aan de berichten. 

Heleen: Eerst in de mail want dan word je niet buitengesloten. Maar doe promotie ook 
vooral in de USACtueel. 

Tomas: Misschien zorgen dat mails minder in de spam komen. 

Constantijn: Dat is voornamelijk je eigen mail die dat soort dingen niet herkent en in de 
spam gooit. 



 

Conclusie: Niet veel veranderd, behalve dat de USACtueel ook meer wordt gebruikt voor 
promotie. 

 

 

Kortingen 

Dat was een tip van Erben: mensen zijn zich niet bewust van de kortingen die leden 
hebben. Naast op de website ook op een andere plek zoals de nieuwsbrief. 

 

Heleen: Ben je niet te lief als je alles wat op de website staat ook nog op de whatsapp te 
plaatsen? Kan je ze niet beter leren om meer op de website te kijken? Meer plekken met 
informatie zorgt ook sneller voor inconsistentie. Misschien meer links naar de website in 
de app. 

Max: Ja dat was ik ook wel van plan, meer een link naar de kortingen en niet op 
meerdere plekken het los hebben staat. 

 

Conclusie: Kortingen blijven op de site, met af en toe een referentie ergens anders dat 
je hiervoor op de site moet kijken.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



e. Fiscus 
Gepresenteerd door Bjorn. 

 

Presentatie financiën:  

Ik wil financiën wat visueler maken, dat we niet alleen maar naar getalletjes kijken. 

 

Gezond eigen vermogen:  

Kijken wat dat precies inhoudt. Want het is even geleden en het is belangrijk om genoeg 
geld op de rekening te houden ten alle tijden. Ook kijken of de berekening logisch is. 

 

USAC-band:  

Daar heb ik veel energie in gestopt afgelopen jaar. Was vorig jaar leuk, dus dat wil ik dit 
jaar net zo enthousiast blijven doen. 

 

Karim: Er is al een usac-cd. Heb je die al geluisterd? 

Olivier: Nee. Maar dat is wel leuk. 

 

 

USAC-bus: Ik ga hier geen lange discussie van maken. Er wordt al jaren over gesproken 
en veel besturen hebben hier al naar gekeken. Tot nu toe is de bus niet gekomen. Wij 
willen er nog een keer naar kijken, en een goede samenvatting maken van de voor -en 
nadelen.  

 

Esther: Die “wij” is de buscommissie en niet per definitie wij als bestuur. 

 

Odet: Er is veel over nagedacht, maar niemand heeft het gedaan. Dus niet teveel 
nadenken en gewoon doen! 

Zaal: ho ho ho. 

Bjorn: Er staan wat punten hier die we gaan bespreken met de buscommissie, hebben 
jullie aanvullingen hierop? 

Nils: Als je wel gaat nadenken, een discussie gaat voeren en de conclusie is: nee, er 
komt geen bus. Kan je dan een grote documentatie maken zodat deze discussie daarna 
gewoon klaar is? 



Odet: Elk jaar moet het nieuwe bestuur het erover hebben! En mocht het mogelijk zijn 
neem er eentje met extra laadruimte. Dat is chill 

 

Richard: Vul de aanschaf aan aan de punten. Waarom welke bus met welke redenen. 

 

Patrick: Mocht het niet teveel moeite zijn, kan de bus 40 persoons zijn.  

 

Nils: Misschien moet duurzaamheid een puntje zijn? 

Odet: Ja houdt rekening met de regels rondom dieselbusjes.  

Olivier: Ja daar houden we rekening mee. 

 

Richard: Staan jullie er allemaal achter? 

Bestuur: Ja, in ieder geval dat we het eens en voor altijd uitzoeken. 

 

Ferd: Je hebt hier wel toestemming voor nodig van de ALV.  

Bestuur: Ja, weten we en dat zal ook gebeuren. 

 

Madieke: Misschien is privé huren ook een optie als jullie een busje nemen? 

Bestuur: Dat is iets waar we naar kunnen kijken ja. 

 

Jeroen: Hebben jullie al gekeken of het echt goedkoper is dan go-roadtrip? 

Esther: Daar gaat dus naar gekeken worden met de bus commissie. 

 

Conclusie: We zijn van plan een finaal opgezet advies te doen over de bus, met als doel 
dat de bus er ofwel komt, ofwel compleet van tafel kan worden gehaald. 

 

 

 

 

 

 



f. HSHG 
Gepresenteerd door Constantijn 

 

We gaan lekker veel klimmen. 1408 klimdagen uit mijn hoofd. 

 

Onderhouds weekenden:  

Hier wil ik meer van plannen. Daar is wat budget voor vrijgemaakt. Ik heb binnenkort 
wat gesprekken voor onderhoud weekenden. Plus we hebben nog clean-climber 
weekend. 

 

 

Heleen: Is het nodig om nieuwe onderhouds weekenden te doen? 

Constantijn: Ik wil wat meer vanuit de USAC zelf organiseren. Het is leuk om USAC’ers 
wat meer mee te nemen in dat proces.  

Heleen: Misschien goed om niet helemaal iets nieuws op te zetten, en te blijven 
samenwerken met NKBV. 

Constantijn: Jazeker en dat zal ook gebeuren. 

 

Hout op weekenden: 

Ik heb 10 euro extra in begroot voor hout per weekendje. 

 

 
Odet: Het is fijn als alle klimdagen al op de agenda op de site komen.  

 

Discussie over de planning, een deel komt ook terug bij de HSHG begroting en de Fiscus 
begroting. 

Djoeke: Oh lekker veel klimmen. Maar… wat opviel, reguliere klimweekendjes is naar 
beneden aan het gaan. Er komen weer meer speciale weekenden, zoals onderhouds en 
cursus weekenden bij. En dat vond ik eigenlijk wel jammer. 

Constantijn: Normale weekenden kan je ook zelf plannen. En speciale weekenden 
verdienen ook iets meer aandacht. 



Djoeke: Maar de animo op klimweekendjes is heel groot. Meeste mensen kunnen vaak 
maar 1 keer mee op klimweekend. Slechts sommige 2. Gaan we niet op het punt komen 
dat er minder plekken zijn dan animo is in totaal? 

Constantijn: Ja, dat is natuurlijk vervelend. Financiën blijft een ding, maar dat komt 
straks wel. 

Ferd: Jij zegt je kan zelf ook gaan, maar sommige mensen hebben nog niet genoeg 
ervaring of de mensen om zelf op weekend te gaan. Het was ooit juist de bedoeling om 
dubbele weekenden te doen, om meer mensen op klimweekendjes te laten gaan. 

Constantijn: De dubbele weekenden zijn er wel, maar niet altijd. 

Zaal: Maar als dat vaker kan zou dat mooi zijn om meer mensen lekker te laten 
klimmen. 

 

Judith: wat is een onderhoudsweekend?  

Constantijn: Lekker gebiedje onderhouden. Loszittende stenen weghalen, muur 
schoon houden van mos etc.  

 

Madieke: Op veel normale weekendjes ligt veel focus oefenen. Dus er is dan minder 
aandacht voor de mensen die dat niet hebben of willen, en dan minder kunnen 
topropen. Dus graag erop letten dat de normale weekendjes niet te veel krimpen 

Constantijn: Het moet volgend jaar dan maar niet gaan krimpen, zo te horen.  

 

Conclusie: Klimweekendjes blijven staan zoals ze nu gepland zijn. Echter zal er rekening 
mee worden gehouden om het aantal speciale weekenden niet verder op te schroeven 
voor een komend jaar. 

 

 

 

 

 

 

 



g. MatCom 
Gepresenteerd door Lieuwe. 

 

Huurpagina verouderd:  

Krijgt een update, dat zullen jullie vanzelf zien. 

 

Huurbeleid:  

Update geven. Tijdens PVB’s kan kader gratis materiaal lenen, dat wil ik graag zwart op 
wit zetten, dat is nu niet zo. 

 

Upgrade van branders:  

Er zijn wat nadelen aan de huidige branders. Makkelijker maken in gebruik, vooral om 
percolators makkelijker op de branders te zetten. Ik wil nieuwe driepootsbranders 
kopen die aangepast kunnen worden door middel van lassen. 

 

Yu-Lan: je wilt ze vervangen, las ik. In het kader van duurzaamheid, is het wel zonde om 
ze weg te geven. 

Lieuwe: Ze doen het nog wel, dus we kunnen ze op marktplaats zetten, en dan zijn ze 
nog steeds in gebruik. 

Nikki: Kunnen we niet een verwarmingsplaatje gebruiken? 

Lieuwe: Die raken makkelijk kwijt, want ze zitten niet vast. We willen een USAC-proof 
systeem maken. Mensen die ik kan helpen met lassen, zodat het stevig vast zit. 

 

Heleen: Als de branders niet kapot zijn waarom fixen? Is dit puur om de koffie te doen? 

Lieuwe: Het is niet de enige reden. 

Heleen: Deze dingen gaan wel al een tijdje mee dus als je nieuwe koopt, zorg dat de 
nieuwe ook lang mee zullen gaan. 

 

Odet: Ik denk dat nieuw spul snel dezelfde problemen gaan krijgen als de huidige 
branders. Maar dat weet ik niet zeker 

Yu-Lan: De huidige branders gaan al lang mee dus ze zullen dat ook nog wel even 
blijven gaan. 



Lieuwe: Ja, ze werken prima. Het is echter moeilijk om er aanpassingen op te doen en 
het is makkelijk om er van af te komen op een duurzame manier dus het lijkt mij wel 
een goed idee.  

 

Richard: Waar komt al het materiaal? 

Lieuwe: Nou dit is mijn kamer nu (laat foto zien). Dit is op de uithof. 

 

Odet: Heroverweeg even om de branders weg te doen, omdat best veel mensen ze wel 
ok vinden. De ALV is er ook om met de leden te bekijken wat we willen. En als leden 
laten we nu dus ook horen dat het ons beter lijkt om ze te houden. 

 

Ferd: De driepoots moeten ook aangepast worden, wat maakt het dan anders. 

Lieuwe: De driepoots hebben de juiste vorm om er dingen op aan te passen.  

 

Conclusie: Lieuwe gaat heroverwegen nieuwe branders kopen die monteerbaar zijn. 
Mocht hij er voor kiezen nieuwe te kopen, dan zal hij de oude branders doorverkopen 
via bijvoorbeeld marktplaats in het kader van duurzaamheid 

 

Helmen:  

Er zijn flink wat helmen afgeschreven, dus nu hebben we er 13. Dat is niet genoeg, dus 
daar ga ik wat van bij kopen. Idem voor de touwen. 

 

 

MAMMUT deal:  

De voorraad is vaak wat apart bij MAMMUT. Ik wil wel meer deals doen en 
nabestellingen gaan doen. Verder heb ik een nieuw formulier gemaakt, zodat dat 
hopelijk wat makkelijker gaat. 

 

Yu-Lan: Weet wel dat dat heel veel tijd kost, dus voel je alsjeblieft niet verplicht om dat 
te doen. 

Lieuwe: Ik heb gevraagd wanneer de voorraden weer een beetje vol zijn, maar dat weet 
MAMMUT zelf ook niet. Maar het lijkt me wel goed om het iets vaker te doen dan 2 keer.  

Yu-Lan: Zet het ook in het witboek, dat contact met MAMMUT niet altijd even soepel 
verloopt, zodat toekomstige matcoms daarmee verder kunnen. 



 

Richard: Heb je gevraagd of we gewoon kortingscodes kunnen krijgen? Dat mensen 
lekker zelf kunnen bestellen. 

Lieuwe: MAMMUT wil graag het in grote bulkbestelling doen, met codes individueel is 
dat niet echt mogelijk meer. Maar ik vind het een goed punt, maar ik verwacht ook niet 
dat het zomaar verandert. 

 

Conclusie: Lieuwe gaat minstens 2 MAMMUT deals doen, met mogelijk een derde erbij. 
Het liefst met nabestellingen. 

 

Kleine puntjes:  

Updaten bieb en inventarisatie met codes en labels. Hier een strak systeem invoeren, 
dan is het makkelijk terug te vinden en bij te houden. Nog even kijken wat goed werkt. 
Soms slijten de labels namelijk snel. 

 

Patrick: Ga je nog een tough tag editie doen? 

Lieuwe: Mogelijk, maar even kijken hoeveel animo er is. 

 

Yu-Lan: Er is al een systeem voor het labelen van touwen. 

Karim: Ja klopt maar het lijkt me niet zo slecht idee om dit op een robuustere manier te 
doen.  

Lieuwe: Ik ga het in ieder geval opnieuw inventariseren. 

 

Karim: Heb je rekening gehouden met de petzl deal voor helmen kopen? Zet allerts aan 
om kortingsdeals mee te pakken, zodat je lekker bespaart op je begroting. 

Lieuwe: Ik heb nog geen rekening mee gehouden met kortingen, want als ik echt iets 
moet kopen dan koop ik het, maar ik kan er rekening mee gaan houden.  

 

Conclusie: Als Lieuwe iets nieuws moet kopen dan gebeurt dat gewoon, maar hij zal 
rekening houden met kortingsdeals om op zijn begroting mogelijk te besparen. 

 

Materiaalverzekering:  

Is ietsje duurder geworden. 



 

Huurprijzen omhoog: 

Ik wil de huurprijzen iets verhogen, om even de balans op te maken of het nog een 
eerlijk bedrag is in deze tijd. 

 

 Djoeke: Dit is altijd een symbolisch bedrag niet om de kosten te dekken. Het moet wel 
lekker goedkoop blijven voor leden om materiaal te blijven huren. 

Lieuwe: Ik ga het zeker niet zomaar met 10 euro verhogen. 

Yu-Lan: In ons jaar wilden we ook materiaalhuur verhogen, maar hebben dat 
uiteindelijk niet gedaan. 

Thijs: Waarom deden jullie dat dan niet? 

Yu-Lan: Het is een symbolisch idee, en het is niet bedoelt om materiaalkosten te 
dekken. 

Thijs: Als het iets meer het bedrag van afgeschreven materiaal dekt, al is het een beetje, 
is het niet zo slecht toch? 

Lieuwe: Je hebt mensen die huren, waardoor het materiaal extra wordt gebruikt, en 
dus sneller slijt. Hiermee wil ik een beetje meer balans in brengen tussen mensen die 
veel huren en mensen die eigenlijk alleen tijdens weekenden het materiaal gebruiken. 

Odet: Wel iets om mee te nemen dat het eerlijk gebeurt. Dus dat iedereen eerlijk is in 
hoeveel ze het materiaal gebruiken. 

Lieuwe: Ja daar wil ik rekening mee gaan houden en er aandacht aan besteden. Hier ga 
ik iets op bedenken. 

Lieuwe: Het blijft een symbolische prijs, dat wil ik nog even benadrukken. 

 

Conclusie: Materiaalhuur blijft een symbolische prijs, maar wordt wel heroverwogen. 
Verder zal er een systeem worden bedacht om mensen die niets invullen op het 
huurformulier wel wat te laten betalen. 

 

 

 

 

 

 



h. OpCom 
Gepresenteerd door Ward 

Waarom OpCom?  

- HSHG is vaak te druk. 
- Weekendjes zijn in het verleden afgezegd door kader tekort.  
- Doorstroom kader bevorderen. 
- Kader is een fundament van de USAC. Daar mag ook iets meer focus op. 

Dus OpCom regelt 

- Kader 
- Andere opleidingen: zoals routebouwen en techniek. Samen met de 

bijbehorende commissies. 

 

Iskander: Waarom heet het de OpCom, waarom niet KaderCom? 

Ward: Het is meer dan alleen OpCom, kader is een groot onderdeel, maar niet alles. 

 

Het is een nieuwe functie, dus het is nog even zoeken hoe dit in te vullen. Doel is dat 
deze functie blijft.  

 

Begeleiden in opleidingstraject:  

Ik wil kader (io) matchen op normale weekenden, zodat zij de juiste oefeningen kunnen 
krijgen. Daarnaast ook klimmers meer begeleiden, omdat ik overzicht heb op kader in 
welke weekenden. Zo kan een IV’er die OV-SP cursus heeft gedaan en wat meer wil 
oefenen, met het juiste kader mee. 

 

Kaderwaardering:  

Kaderbedankdag wat groter maken.  

Daarnaast de prijzen van kader io op weekendjes verlagen, want deze zijn soms heel 
veel taken aan het opvangen van normaal kader, voornamelijk op introweekenden. Ze 
zijn dan dus eigenlijk “aan het werk” en hebben niet echt tijd om zelf te klimmen. 

 

Djoeke: Je hebt dan wel dat een SKB io die evenveel betaalt als een SKB’er. 



Ward: Dat klopt, want op sommige weekenden doet kader io even veel als regulier 
kader en dat willen we belonen. Op de halv willen we dit nog een keer herevalueren 
over hoeveel een kader io zou betalen. Maar hier komen we later in meer specifieke 
getallen op terug. 

 

Djoeke: Wil je de reguliere kaderprijs ook wijzigen? 

Ward: Dat was nog niet de bedoeling.  

Djoeke: Zorg ervoor dat weekendjes er niet onder lijden omdat kader io korting krijgt. 

Ward: Dat zullen we meenemen.  

 

Tomas: Het lijkt me goed om voor het weekend al een indicatie van de prijs voor 
weekendjes te hebben. Dan komt niemand voor een plotselinge verrassingen te staan. 
Dat dit voor de halv al is gebeurd. 

Yu-Lan: Als je dit goed hebt uitgezocht en onderbouwt en open staat voor vragen, dan 
is dat ook goed, hoef je daar niet per se met de ALV over te gaan. 

Djoeke: Het gaat over geldzaken dus ik vind wel dat het bij een ALV moet worden 
geopperd, niet per se een eigen, maar toch. 

Bjorn: Als het verschil heel klein is dan hoeft dat niet. 

Heleen: Laat het lekker uitzoeken. 

Patrick: Ik vind het nice dat je hier naar gaat kijken. Er valt zeker meer nuance in te 
vinden dan wat het nu is. 

 

Richard: Leuk dat jullie nu met 7 zijn, maar zorg dat er 8 mensen in kunnen zodat Leo 
weer ingehamerd kan worden. 

Patrick: Lijkt mij goed om idd de statuten aan te passen om ruimte te houden voor ooit 
een extra bestuurder. Stel dat de vereniging groeit. 

 

Karim: Nu Leo is uitgehamerd, wat gaan jullie nog meer doen met Leo? Vervangen?! 

Esther: Sommigen van ons hebben dat geopperd, maar daar staan we niet allemaal 
achter natuurlijk.  

 

Djoeke: Heb je aan kader gevraagd wat ze zouden waarderen voor kaderbedankdag? 
Doe dat vooral. Want volgens mij wil kader niet gek veel. 

Ward: Ja, dat ben ik zeker van plan. Misschien iets van kadergadget. 



 

Casper: Heb je nagedacht over bijscholingen van kader? 

Ward: Heb ik met OC over gehad. Dit blijft bij de OC liggen, maar OpCom pakt dit deels 
op. 

 

Conclusie: Als er ruimte voor is in de begroting, zal op de halv, en het liefst al eerder, 
bekendgemaakt worden hoeveel geld er voor io’ers wordt vrijgemaakt voor hun korting 
op weekenden. Verder wordt de kaderbedankdag nog verder uitgewerkt naar 
aanleiding wat kader zelf leuk lijkt. 

 

Routebouwers:  

Niet officiële licentie, maar wel om het te leren. Dit gaat in samenwerking met KMU, in 
hopelijk zo’n constructie dat we het ook bij Kalymnos kunnen doen. Hier wordt over 
overlegd. Geen officiële licentie omdat KMU niet de concurrenten wil voeden met 
klimmers. 

 

Thijs: Ik vind dat als er 6 keer wordt gebouwd bij KMU dan vind ik dat je streng kan zijn 
in de onderhandeling om ze wel ergens anders te laten bouwen, plus dat de cursisten er 
ook nog voor betalen. 

Ward: Ja thanks voor deze input. 

 

Ferd: Kalymnos is alleen maar blij als we wel routes gaan bouwen. Kalymnos is niet heel 
moeilijk met het bouwen van routes. 

 

Tomas: Aanhakend op Thijs: De vorige routebouwcursisten werden niet echt actief. En 
KMU heeft echt al genoeg routebouwers nu. Dus misschien is onze 
onderhandelingspositie niet zo goed. 

Richard: Het is een goede en leuke ervaring om te doen, ook al doe je er daarna niks 
meer mee. En het paste goed bij USAC. 

Ward: Het is zeker het doel om hierdoor meer volledige klimmers te krijgen. 

 

Iskander: Zijn er dus nog geen afspraken met Kalymnos? 

Ward: Nee, die worden nog gemaakt en we gaan nog in overleg 

 



Casper: Heb je nagedacht om MNN zo’n cursus te doen? 

Ward: Nog niet. Goede tip.  

Iemand: Ze zijn wel chill in communicatie. 

 

Patrick: Er is een verschil in de regio kader en onze kader. Heb je nagedacht om meer 
samen te werken met de regio om af en toe wat meer kader uit te wisselen, door het 
wat ruimer te initiëren?  

Ward: Dat lijkt me een goed idee en er gaat naar gekeken worden. 

 

Karim: Het is wel echt anders als je met een nkbv’er mee gaat ipv met USAC kader. 
Kader is daar wel heel dominant. Dus dan verlies je wat sfeer. 

Ward: Insteek is dan om dat niet meer te doen dan nodig is. 

 

Djoeke: Is er concreet nagedacht om meer PB’ers te krijgen? 

Ward: Het is iets wat ik meer wil oppakken. Ik ga mezelf iig ook aanmelden.  

Heleen: Ik ook, alleen voor binnen. 

Ward: Wordt zeer gewaardeerd. Dit stond nog niet in het beleid maar wil het wel echt 
oppakken. 

 

Conclusie: er wordt nog nagedacht over de precieze invulling van de routebouwcursus. 
De insteek is om de mensen die de cursus doen, ook lekker te laten bouwen bij 
Kalymnos. Hiermee krijgen we die muur hopelijk weer wat meer tot leven. 

 

 

 

Trainingen:  

Meer geld naar trainingen. Dan kunnen er vaste cursussen worden aangeboden. Idee is 
om dat in MNN te doen. Het lijkt al goed te gaan bij de eerstejaars, die vinden het 
hartstikke leuk. Even kijken hoe we het verder kunnen uitbreiden naar daarna. 

 

Patrick: Heb je er rekening mee gehouden dat MN tijden niet heel goed bezocht 
worden de laatste tijd? 

Ward: Ik denk dat dit iets toevoegt om juist meer naar MNN te gaan. 



Esther: De reden om het vrijdag bij MN te doen is om KMU niet te belasten met ook nog 
eens techniektrainingen terwijl die tijden al zo druk zijn. 

Judith: Volgens mij weet men niet dat er techniektrainingen zijn op het moment. 

Ward: Goeie dat zal ik meenemen. 

 

Djoeke: Wil je vaste groepen maken? 

Ward: Dit ga ik in samenspraak met de commissie doen, hoe we dit precies invullen. 
Zodat het doodvalt. 

 

Iskander: Idee om het gestructureerder aan te pakken? Wat meer focus op specifieke 
trainingen zodat je kan kiezen waar je naartoe kan gaan? Bijvoorbeeld op specifieke 
technieken. 

Ward: Goeie 

Tomas: De commissie was niet altijd even actief, maar met deze functie als OpCom 
hopen wij ook dat het wat meer levend wordt. Met opkomst naar trainingen zijn we ook 
aan het nadenken om het meer leven in te blazen. 

Heleen: Zijn appgroepen hiervoor niet een goed idee? 

Floyd: Die is er al. 

Heleen: Waarom is die niet onderdeel van de community? 

Tomas: Omdat de commissie nog niet actief genoeg was.  

 

Conclusie: Er zal meer focus worden gelegd op vastere trainingsgroepen. Hier wordt nog 
samen met de commissie naar gekeken voor de precieze invulling. Voor nu is het idee 
om dat vooral op vrijdag in MNN te doen zodat die hal ook weer wat meer USAC’ers kan 
verwachten. 

 

 

 

 

 

 

 

 



6. Pauze 
pauze  
hervat 21:19 
 

 

7. Decharge/Installatie commissieleden 
Behakings commissie wordt opgeheven 
Dechargeren: Maaike Blekman, Atze Schipper, Julien Geurts 
 
Liftweekendcie wordt opgericht 
Installeren: Tomas Benders, Illa Carrion, Odet Yadava, Esther Gijsbers 
 
Buscie/Bakcie wordt opgericht  
Installeren: Karim Hajim, Jarik Stoutjesdijk, Monty Schebesta, Bjorn Fidder, Olivier 
Heemskerk, Ward van der Schoot 
 
Borrel commissie wordt opgericht 
Installeren: Thijs Giezen, Bjorn Fidder, Constantijn van Hartesveldt, Odet Yadava, Olivier 
Heemskerk, Casper Seinen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



8. Begroting HSHG 
Gepresenteerd door Constantijn 
 
Ik heb een aantal dingen al hiervoor genoemd. Bus huur blijft hetzelfde als vorig jaar. 
 
Onderhoudsweekendjes, hier krijgen we 23 cent per gereden km van de NKBV. 
 
Bjorn: Geld dat in de behakingscommissie zat gaat nu naar de onderhoudsweekendjes toe.  
 
 
Yu-Lan: De data kloppen niet. De volgorde van de data is chill als je dat goed presenteert. 
Con: Klopt, dit is niet mijn leidende sheet. Excuus. 
Yu-Lan: Chill als je die wel voor de leden presenteert op een ALV. 
 
Thijs: Minst overzichtelijke Excelsheet ooit. Afgelopen jaren is nooit zoveel geld uitgegeven, 
dit jaar geef jij 1.5 tot 2 keer meer uit. Hoe kan dat? 
Constantijn: Meer weekenden, inclusief dat er standaard ongeveer 6 weekendjes per jaar 
niet doorgaan, wat redelijk realistisch is.  
Bjorn: Het geld van de behakingscommissie gaat dus naar onderhoudsweekenden dus dat 
valt goedkoper uit. 
 
Ferd: Het valt me op dat je niet consequent bent met hoeveel geld naar een weekend gaat. 
2 verschillende ovsp weekenden krijgen verschillende bedragen. Waarom is de ene duurder 
dan de ander? Plus nog een vraag. Een aantal boulderweekenden naar glees, volgens mij 
onderhoudsweekenden waar geen kader voor nodig is. Dus dan kan je ook een normaal 
weekend plannen toch, met kader?  
Constantijn: Ik houd een formule aan.  
 
Djoeke: Ik zie 2 mp-weekenden. Normaal is dat er 1 toch? Waarom zijn die zo duur? Er 
staat nu 450 euro per weekend inbegroot. 
Patrick: Ja nu willen we graag een extra mp-weekend. 
Ward: Ja veel kader nodig en een groot weekend. 
Djoeke: Het was voorheen goedkoper en vorig jaar was een uitzondering.  
Constantijn: Veel kader is er voor nodig. En ik heb rekening gehouden met de formules die 
in de HSHG sheet staan. 
 
Ferd: In dat geval snap ik het verschil tussen de ovsp weekenden nog niet. Dat kan toch 
geen 120 euro verschil zijn? 
Ward: Er gaan in 1 weekend meer klimmers mee. 
Ferd: In de tabel staan dezelfde hoeveelheid deelnemers. 
Constantijn: Dat is een foutje op dit formulier. In mijn huidige sheet staat dat er in 1 
weekend 18 deelnemers zijn in de ander minder. 
Ward: De kosten van het weekend blijven hetzelfde, maar omdat er meer deelnemers zijn, is 
er minder subsidie per deelnemer nodig. 
Tomas: Wat mij betreft zijn dit goede vragen, dus neem even de tijd en laat Constantijn een 
laptop pakken. En laat het hem even uitzoeken. 
 



 
Constantijn: Is dit weekend het enig verschil? 
Ferd: Waarom niet een extra klimweekend tijdens boulderweekendjes? 
Constantijn: Geen geld voor op het moment, tenzij ik in de min begroot. 
Heleen: Kan je de onderhoudsweekenden schrappen, want daar is best wat animo voor, dus 
dan is dat geld vrij voor een standaard klimweekend. 
Constantijn: Dit zijn de standaardkosten die voor de onderhoudsweekenden die ik heb 
inbegroot en dat wil ik ook zo houden.  
 
Bjorn: Terugkomend op die OV-SP weekenden. De kosten voor het weekend zijn in totaal 
evenveel, maar bij meer klimmers komt er in absolute zin meer geld binnen vanuit de 
klimmers standaardprijs, waardoor de USAC subsidie omlaag gaat, dus dan wordt het 
weekend goedkoper, voor USAC. 
Tomas: Is dit met opzet zo inbegroot? Dat het ene ovsp weekend meer deelnemers heeft 
dan de ander? Ik kan me niet voorstellen dat de OC nu al weet hoeveel mensen er mee 
gaan? 
Djoeke: Mee eens, in mijn jaar kreeg ik dat een week voor het betreffende weekend pas te 
horen. 
Bjorn: Dan passen we de deelnemers aan zodat er wat ruimte is. 
 
Djoeke: Ik heb het gevoel dat de mp weekenden wat duur zijn zeker als het er 2 zijn. Dat is 
meer dan aan een lang weekend. Waarom? 
Constantijn: Ik weet het niet. Ik vind dat ik de mp weekenden kan ondersteunen, maar als 
jullie liever willen dat ik die weekenden duurder maak om andere weekenden goedkoper te 
maken of iets anders in te plannen. 
Tomas: Constantijn kan de kosten even laten beargumenteren waarom die kosten zo hoog 
zijn voor de mp weekenden. Neem daar even de tijd voor. 
 
Djoeke: Waarom gaat er meer subsidie heen naar een korter weekend van 3 dagen dan 
voor een van 4.  
Constantijn: Ik schrijf hem even op en kom erop terug. 
 
Heleen: Op cursus weekend betaal je meer als deelnemer. Is dat de reden voor de hogere 
kosten? 
Constantijn: Kom ik ook zo op terug. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



9. Begroting Fiscus 
Gepresenteerd door Bjorn 
 
Ik heb de begroting wat visueler gemaakt. 
Wat je bijvoorbeeld ziet, is dat de contributies ietsje hoger worden per jaar. 
Je ziet hoeveel procent van onze inkomsten uit subsidies komen. 
 
Grote kosten: Activiteiten waaronder HSHG. 
 
Iskander: Tip. Kan je de HSHG afsplitsen van de activiteiten in het staafdiagram, dat het 
apart is. 
Bjorn: Goed idee. 
 
Daarnaast heb ik de berekening van een gezond eigen vermogen herhaald. Die is 
gebaseerd op de situatie dat we geen subsidies van Olympos ontvangen om dan nog 2 jaar 
te blijven bestaan met dezelfde uitgaven. Hier heb ik wat situaties voor bedacht dat je 
bijvoorbeeld gaat bezuinigen. 
 
Bij gelijke uitgaven: 29.000-38.600 euro 
Je kan ook bezuinigen dan houd je 24.000-29.000 euro over. 
Huidig eigen vermogen is: 27.200-31.800. Dit tweede bedrag is het eigen vermogen + het 
geld voor het 100-jarige lustrum.  
 
Je wilt graag rekening houden met een gezond eigen vermogen. 
 
Begroting: paar aanpassingen: 

- Batavieren race gaat niet door dus de 500 euro voor de hardloop commissie gaat 
naar 150 euro om iets anders wel nog te kunnen organiseren. 

Heleen: lijkt me leuk om dit te combineren met de alpentraining. 
Ward: We zullen contact blijven houden. 
 

- Alpen training is aangepast van 300 naar 500 euro, omdat we niet meer het 
materiaal van Olympos mogen gebruiken. 

 
Zijn er verder vragen 
 
Thijs: Alpenweekend probeert al jaren het door te laten gaan. Meerdere keren hebben ze 
gehoord: dit is je laatste kans anders gaat de subsidie ergens anders heen. Maar nu hebben 
ze weer subsidie gekregen maar heeft het niet uitgegeven. Wat is daarmee gebeurd? 
Bjorn: Ze hebben al een datum geprikt en zijn ze echt concreet al dingen aan het plannen. 
 
Djoeke: De alpenweekend bestaat al heel lang maar het gaat zo vaak niet door. We zeggen 
dat we het willen, maar elke keer gaat het toch niet door. Misschien moeten we zeggen dit is 
de laatste keer? Om het geld aan iets anders uit te geven, zoals een ander alpien plan? 
Bjorn: Ik kan aan ze voorleggen om het dit jaar te doen, maar als het weer op dezelfde 
manier gaat dan houdt het na dit jaar op. 
Yu-Lan: Geef dit door aan je opvolger. 



Bjorn: Ja zal ik doen. 
 
Patrick: Wat mij betreft is de begroting een verwacht patroon van uitgave. Kan je het nu niet  
in begroten en dan als het toch doorgaat en dan het geld ernaartoe te laten gaan. 
Bjorn: Kan, maar dan moet er een ALV voor komen. 
Zaal: Nee dat hoeft niet. 
Bjorn: Het geld kan idd ook ergens anders naartoe als het toch niet wordt uitgegeven tijdens 
de HALV. 
Djoeke: Alpenweekend is ook een van de weinige alpiene activiteiten die we hebben, maar 
moeten we misschien iets anders mee laten doen alpien gerelateerd? 
Esther: Bij halv kunnen we het laten presenteren en alsnog het geld ergens anders naartoe 
gaan. 
Nils: Het geld kan gebruikt worden voor een extra klimweekend. 
 
 
Verder is er 150 euro voor de liftwedstrijdcommissie. Voor bijvoorbeeld een volgauto, 
overnachting of terugreis. 
 
 
Thijs: Die rock-in daar is geld voor begroot, maar daar gebeurt ook niks. Wie gaat het 
schrijven? Kunnen we niet wat meer mensen voor een nieuwsbrief laten schrijven. 
Olivier: Rock-in mensen willen er ook echt uit. 
Thijs: Rock in, opheffen? 
Olivier: Er waren geen inschrijvingen tijdens Bussum. 
Casper: Die 300 euro gaat naar het bedrukken van het tijdschrift. Dus we kunnen ook de 
kosten pas berekenen als er pas echt een tijdschrift is. Of hij komt online. 
Bjorn: Laten we dan dat geld uit het potje halen. 
 
Erben: Klimdag MNN is twee keer zoveel. 
Bjorn: De USAC betaalde 2 euro per klimmer toen de pilot werd ingezet in december. En nu 
begroten we hem voor het hele jaar, dus valt dat duurder uit. 
 
Yu-Lan: Waarom wordt de intro duurder? 
Thijs: De kosten zijn gelinkt aan de kosten van de Olympas, waardoor de prijs blijft stijgen. 
De helft van de Olympas prijs gaat naar de intro. 
 
Djoeke: MNN entree is 9,5 dus dan moet je 4,5 per ticket betalen? 
Bjorn: Met de deal die we hebben valt dat lager uit. 
 
Casper:  Waarom is er maar 100 euro naar usac band? 
Bjorn: Het is een hobby dus we hoeven het niet volledig te dekken. 
Djoeke: Ik ben het er niet echt mee eens dat verenigingsgeld naar 6 mensen gaat om een 
niet klimgerelateerde hobby uit te voeren. Daarnaast is niet goed onderbouwd waar het geld 
naartoe gaat. Een repetitieruimte vind ik niet een goede besteding. 
Bjorn: Het staat wel in de dienst van usac zodat we bijvoorbeeld bij Diesen kunnen 
optreden. 
Djoeke: Het zijn leuke ideeën, maar breng meer ideeën binnen vanuit de leden. Vorig jaar 
was het geld voor de band iig geschrapt. 



Bjorn: Maar toen was niet zeker dat er opgetreden ging worden, dus dat wilden ze vorig jaar 
even eerst bekijken. 
Djoeke: Dit kan ook achteraf op de rekening van het feest zelf. 
Thijs: De voorwaarde kan dan zijn dat de band op dies en lentefeest moet optreden. 
Bjorn: Ik snap je punt Djoeke over de band niet iets klim gerelateerd is, maar het is wel in de 
interesse van de vereniging. Net als de Accie ook dingen organiseert die niet klim 
gerelateerd zijn. 
Heleen: De Accie organiseert wel dingen voor de leden, en zaalhuur is voor de bandleden 
zelf. 
Iskander: Er moeten dan wel echt afspraken zijn dat de band in dienst staat van usac en het 
niet loos geld is dat naar een hobby van wat mensen gaat. 
Casper: Je kan beter feestcie geld potje verhogen voor het inhuren van de band. 
Djoeke: Maar dat is gewoon een loophole voor hetzelfde verhaal. 
Zaal: Dat klopt. 
Heleen: dj’s worden niet betaald, waarom de band wel? 
Bjorn: We moeten materiaal huren voor het feest. En dj’s krijgen ook entree. 
Heleen: Dat is wel wat anders dan ruimte huren voor repetities. 
Bjorn: Ik snap wel dat jullie het niet eens zijn dat het geld besteed wordt voor een ruimte 
huren. 
Djoeke: Ook de spullen huren kan op de afrekening van het feest en dan betaalt niet de hele 
vereniging, maar alleen de mensen die naar het feest komen. 
Esther: Ook voor zaalhuur hebben de leden wat aan, want hogere kwaliteit van de band en 
het feest. 
Bjorn: Het is leuk dat er een band is en ik wil het graag meer stimuleren dat mensen er bij 
gaan en blijven komen. 
Yu-Lan: Ik denk dat de leden van de band ook bedankt kunnen worden zoals dj’s worden 
bedankt (gratis entree en klimstrippen). Dus waarom geld ernaartoe? Je kiest er zelf voor 
om in de band te gaan. Ik zou het hooguit alleen voor materiaal huur reserveren. 
Patrick: Ik vind het wel gaaf. Maar ik zit wel zelf in de band. Ik denk dat het wel echt 
bijdraagt aan de USAC en de band is echt van de USAC en er zijn tradities die erin 
opgebouwd worden. Het draagt bij aan de sfeer. 
Bjorn: Het is meer iets symbolisch en wij willen dat graag stimuleren. 
Patrick: De band bij de ASAC meegemaakt en het is heel leuk hoeveel die band daar 
betekent en dat is echt anders dan een dj. 
Thijs: Ik kan er als bandlid wel in vinden dat er geld voor de huur van apparatuur gaat en dat 
rest als gratis entree voor feesten. 
Djoeke: Het is een beetje mierenneuken, maar als we geld tekort komen op 
klimweekendjes, hebben we dan wel echt geld om naar de band te laten gaan? Ik vind het 
wel jammer als dat ten koste gaat van klimdingen. 
Jeroen: Lekker subsidieren want als ze beroemd worden dan sponsoren ze dat vast wel 
terug toch? 
Bjorn: Ik stel voor de USAC band voor nu te laten staan en bij halv te herevalueren. Voor nu 
gaat het geld naar huur van materiaal. 
 
Jeroen: Waarom gaat de Rock-In weg? 
Bjorn: Dat gaat naar de nieuwsbrief of naar de site. Dan gaat rock in geld naar weekenden. 
 
Erben: MNN was een pilot. Blijft dat zo? Of gaan jullie een contract ondertekenen? 



Esther: Dat is wel de insteek om een contract te ondertekenen. 
Erben: Jullie gaan dus nog onderhandelen? 
Esther: Ja. 
 
Heleen: Waarom gaat er geld naar stickers? Zijn er niet genoeg? 
Bjorn: Elk bestuur moet er een hebben. Vind ik. 
Heleen: Bij ons werd gezegd om het niet te doen. 
Bjorn: Valt mee hoeveel er nog zijn, en leuk om een nieuwe te maken. 
Heleen: Stickers zijn opeens op? 
Ward: Ja. 
Lieuwe: ik heb nog best veel diesstickers gevonden in een weggestopt krat. 
Casper: Gewoon leuk als je wel een sticker maakt. 
 
Casper: Is de liftwedstrijdcommissie een meerjarig plan?  
Esther: Voor nu is het een vervangend idee voor de bata. Staat voor nu nog niet vast. Hangt 
af van wat de bata doet en hoe groot succes het is van de liftwedstrijd. Het potje komt dus 
uit de hardloopcommissie. 
 
Thijs: De website kosten. Wilden we dat niet over 3 jaar delen? 
Bjorn: Ik heb met kascom besloten om het dit jaar volledig te begroten. Is minder gedoe. 
Thijs: Ja, daar zit wat in, dat is makkelijker voor volgend jaar. 
 
Djoeke: Waarom is het materiaalhok goedkoper? Ieder jaar wordt het steeds duurder toch? 
Heleen: We zijn echt heel dichtbij om het materiaal te verhuizen dat goedkoper is. 
Bjorn: Voor nu nemen we aan dat het goedkoper wordt, maar dat kan dan dus anders 
uitvallen. 
 
Ons 100 jarig lustrum plan gaat naar een lustrum editie voor utrecht freyr met feest. In een 
groot Belgisch kasteel bijvoorbeeld. 
 
Yu-Lan: Er zit al heel veel geld in de lustrum pot. 
Bjorn: Dat valt dus mee. 
Yu-Lan: Hebben jullie een werkgroep ofzo die vast wat ideeën voor het 100 jarige lustrum uit 
kan plannen? 
Esther: Dat is wel echt heel veel tijd aan het einde van ons jaar te doen. Dan stellen we iets 
voor 3 jaar vast. 
Yu-Lan: Er moet wel genoeg tijd voor genomen worden om plannen uit te werken 
Esther: Ik denk dat we het beter 1.5 jaar van tevoren kunnen doen. Afgelopen lustrum 
hebben we alles gepland in 3 maanden tijd. 
Heleen: Het totale potje valt wel mee toch? 2 besturen hebben geld gegeven aan kasteel 
Freyr afhuren. Jullie dan dus Utrecht-Freyr. 1 jaar zegt gaat naar alpencamping. Dus dat is 
pas 5 jaar? 
Bjorn: Ook een schuimfeest.  
Esther: We kunnen zeker meenemen vroeg plannen te maken. 
Heleen: Goed om wel rekening te houden en de mogelijkheid voor plannen maken en dat 
het geld moet. 
 
Djoeke: Materiaalkosten van het stuntteam wordt toch met inkomsten verrekend? 



Bjorn: Ja normaal wel, ze weten nu al dat ze een uitgave gaan maken. 
Djoeke: Kan je dat niet beter specificeren dat het duidelijk is waar dat geld heen gaat? 
Bjorn: Dat kan ik aanpassen als je graag wilt. 
 
Thijs: Het resultaat is dat we op -600 euro uitkomen. 
Bjorn: Dat gaat naar de HSHG voor meer klimweekenden. 
 
 
 
Matcom begroting: 
Gepresenteerd door Lieuwe 
 
Het meest heb ik al gezegd in mijn beleid. Zijn er verder nog vragen op basis van deze 
begroting? 
 
Karim: Laat mensen lekker zelf een kaasschaaf meenemen. Dan vergeten ze die en dan 
hebben we binnen no time 5 kaasschaven. 
 
Yu-Lan: Kun je een grote houten spatel inslaan om mee te koken op weekenden? Niet die 
relikwie grootte, maar… 
 
Djoeke: Je wilde toch 2 percolators kopen? 
Lieuwe: Er is er 1 teruggevonden 
Zaal: woooh 
 
Thijs: Je wilt houten snijplanken. Maar die trekken toch krom? 
Lieuwe: Plastic creëert microplastic, plastic trekt ook krom.  
 
Iskander: Hout is beter. Waar is dat tapijt voor? 
Lieuwe: Krassen op mijn vloer voorkomen. 
Erben: Je kan ook plastic dingen kopen om goedkoper uit te komen. 
Lieuwe: Dat had gekund maar ik had geen tijd om dat even te bedenken, want het moest 
gebeuren. Plus nog steeds goedkoper dan een aparte ruimte. 
 
Sterre: Blijft gluten niet in hout zitten? Dus slecht voor allergieën. 
Lieuwe: Ja dat klopt wel, goed punt, ik neem het mee.  
 
Ferd: Kom je er van af met extra touwen kopen? Denk je dat dat genoeg is? 
Lieuwe: Madelief had ook nog touwen gekocht dus ik heb dat uit mijn begroting gehaald. 
Ferd: Er waren wel wat touwen door het jaar heen kapot gegaan, denk je dat dat niet bij jou 
niet gebeurd? 
Lieuwe: De meeste touwen van mij zijn van na 2020 allemaal dus ik acht de kans klein dat 
die niet kapot gaan, en ik heb een touw meer dan normaal nu. 
Ferd: Het idee is wel dat je zoveel touwen inbegroot zodat je niet de toekomstige matcom 
ermee opgescheept met 10 touwen? Dus moet jij dan niet meer touwen kopen? 
Lieuwe: Daar kan ik wel even naar kijken inderdaad, dan moet ik de begroting aanpassen. 
Tomas: Madelief heeft toch net 3 touwen gekocht? Dus dat is dan niet echt een probleem 
voor de toekomst? 



Lieuwe: Ik zal het nog meenemen. 
 
Thijs: Er moet een cam vervangen worden? Moet die persoon dat niet zelf betalen? 
Lieuwe: Ik weet hoe Madelief dat heeft afgehandeld. Volgens mij heeft de NSAC hier een 
potje voor. 
Casper: NSAC vergoed het alleen bij gezamenlijk materiaal.  
Tomas: Vraag het nog even na bij madelief hoe je dit moet inbegroten. 
 
Tomas: Dat tapijt moet ook door naar de volgende matcom. 
Lieuwe: Ja, dat is goed.  
 
Karim: Hebben jullie al materiaal geteld met een oud matcom? 
Lieuwe: Nee, die was er niet bij, maar Madelief en ik hebben het samen gedaan. 
Ferd: Je moet wel rekening houden dat je dan nu verantwoordelijk bent als er iets verdwijnt, 
en het is niet Madeliefs probleem meer op deze manier. 
Lieuwe: Ja daar ben ik me bewust van. Sowieso ben ik de inventarisatie opnieuw aan het 
doen. 
 
Conclusie: Het geld voor de Rock-In wordt uit het potje gehaald, en gaat naar 
klimweekendjes. Verder zal het geld voor de band uitsluitend naar materiaalhuur voor 
feesten gaan en niet naar zaalhuur voor de bandleden zelf, op de HALV wordt dit 
geherevalueerd.  
Lieuwe gaat opnieuw kijken naar de begroting voor de touwen dat hier niet te weinig voor 
begroot is en dat de toekomstige matcom er problemen van ervaart. Verder gaat Lieuwe aan 
Madelief vragen hoe ze het geregeld heeft met de kapot gevallen Cam. 
 
 
 
Vragen over begroting Constantijn (HSHG): 
Gepresenteerd door Constantijn 
Vraag over meer subsidie naar het Vals weekend: Dat verschil zit in aantal deelnemers en bij 
Boulder weekend is een bus extra gehuurd. 
 
Foutje met boodschappen in mijn sheet waardoor Vals weekend nu iets duurder is 
geworden. Ik had rekening gehouden met een normaal weekend terwijl het een lang 
weekend is, dus dat klopt nu weer. 
 
Djoeke: Je had ook een 3 daags weekend dat duurder was dan een 4 daags weekend? 
Constantijn: Dat komt omdat ik anders de deelnemers te veel laat betalen en dus doe ik er 
meer subsidie heen. 
 
Heleen: Hoe zit het met de MP-weekenden? 
Constantijn: Daar gaan 4 io-ers heen waardoor er 80 euro extra subsidie heen gaat.  
Ward: Vorig jaar ging er 470 euro USAC subsidie heen. 
Djoeke: Bij Tomas was het zo dat er extra mensen heen gingen en extra vervoer gehuurd 
moest worden waardoor het zo duur was. Dat was uitzonderlijk. 



Constantijn: Nu gaan er io-ers heen die een korting krijgen. Om het goedkoper te maken 
kan ik er meer auto’s naartoe laten gaan ipv een bus, maar dan moeten er genoeg auto’s 
zijn. 
Tomas: Het kan zijn dat die weekenden echt zo duur zijn. Dan valt er een argument te 
maken dat we naar de OC zeggen dat er minder kader naartoe gaat om de kosten te 
drukken. 
Djoeke: Er gaat dus 1 groepje mensen van 12 cursisten waar 900 euro aan wordt 
uitgegeven voor 2 weekenden. Kerstweek is zelfs goedkoper en daar gaan meer mensen 
heen. 
Constantijn: Kerstweek is wel echt een andere week. 
Patrick: Toelichting vanuit de OC: 1 weekend is niet genoeg om alle basistechniek doorheen 
te krijgen, dus vandaar het 2e weekend. Bergse hoek is ook prijzig waar we het vorig jaar 
deden en het is niet een praktische plek. 
Heleen: Het is veel geld dat naar weinig mensen gaat. Maar kan Olympos hier niet een 
oplossing in bieden? 
Patrick: Als dit niet door ALV komt kan de OC opnieuw kijken naar andere plekken voor de 
MP cursus. 
Ward: Bij Olympos kan je eigenlijk niet goed multipitchen dus daar ben ik het niet mee eens. 
Heleen: Als we een keer investeren in Kalymnos, dan zouden we daar standplaatsen 
kunnen neerzetten om te kunnen investeren voor de Mulitpitch cursus, ipv de hele tijd geld 
uit te geven aan cursus weekenden. 
Ward: Daar ben ik het wel mee eens. 
Casper: 1200 euro gaat naar de tradcursus. Dat zijn ook 12 mensen voor 3 weekenden. 
Tomas: Je kan een vast subsidiebedrag vaststellen voor beide cursussen en die 
weekenden, en de rest laten betalen door de klimmers. 
Constantijn: Ok dan gaan we minder subsidie naar toe doen dus dan geef ik nu 600 ipv 900 
aan de multipitch cursus, maar dan wordt cursus dus duurder. 
Ferd: Het mag best iets duurder omdat er meer kader naartoe gaat, maar het is me een 
beetje buiten proportie.  
Djoeke: 300 per weekend klinkt wel goed. 
Karim: Dat komt neer op 20 euro pp extra. 
Iemand: Misschien dan 350 euro om kader te compenseren? 
Constantijn: samengevat: 350 naar mp weekenden, per weekend, is acceptabel? 
Zaal: Ja 
Patrick: Gaat de subsidie van ovsp dan omlaag? 
Ferd: Ik zou mp gelijk trekken naar ovsp. 
Ward: Lijkt me beter om een bedrag vast te stellen per cursist die meegaat die wij 
subsidiëren. 
Iskander: Kunnen we niet ook geld subsidiëren gestandaardiseerd per weekend in plaats 
van op hoeveel mensen er mee gaan? 
Tomas: Kan je niet zoals bij lange weekenden 350 vasthouden en tegen deelnemers 
zeggen dat de rest van de kosten op de deelnemers wordt verhaald. 
Constantijn: Ik denk dat dat een goede oplossing is. 
Patrick: Iets anders: kijken naar de begroting en dan de cursusprijs erop aan te passen op 
de subsidie die je wilt. 
Djoeke: Je kan niet zomaar cursisten een ander jaar meer laten betalen. 
Patrick: De conclusie is dat de cursusprijs omhoog gaat en dat de subsidie vanuit USAC op 
350 euro staat.  



 
Djoeke: Vogezen vs Frankenjura. Vogezen is kleiner dus dan is de subsidie per persoon 
hoger, toch? 
Constantijn: Dat scheelt 4 euro per persoon? Want bij Vogezen gaat er 30 euro per persoon 
en bij Frankenkjura 26 euro per persoon naar toe. 
Djoeke: Waarom is de Frankenjura goedkoper per persoon? 
Ward: Er klopte iets niet in de boodschappen van de Vogezen. Die is nu even duur als bij die 
van de Frankenjura. 
Djoeke: Dat doet er niet toe. Je stelt een bedrag vast die vanuit USAC erheen gaat en de 
rest wordt door deelnemers betaald. Waarom zit er een verschil in? 
Nils: Als er boodschappen worden aangepast dan komen die kosten toch anders uit? 
Heleen: Te veel variabelen dus dit staat überhaupt nog niet vast. We willen graag dat er met 
de input van vanavond nog een keer naar de begroting wordt gekeken. Want anders komen 
we niet verder. En de mp weekenden dus naar 350 euro voor nu. 
Bjorn: We kunnen het voor de hALV vaststellen wat de kosten zijn/waren en dan leggen we 
dat uit op de hALV. 
Ferd: Nu akkoord en dan bij de hALV gaan we kijken naar die lange weekenden en hoe we 
het met terugwerkende kracht aanpassen. 
Patrick: Dan moet wel gecommuniceerd worden dat de weekendprijzen niet vaststaan bij de 
inschrijvingen. 
Djoeke: Die prijs staat sowieso niet helemaal vast. 
Iskander: Voor jullie zelf: welk systeem gebruiken jullie dan voor de hALV om te bepalen 
hoeveel geld er heen gaat? Heb dat duidelijk, anders hebben we dezelfde discussie 
opnieuw. 
Esther: Ja, goed punt.  
 
Ferd: Heeft kascom mening gegeven over de begroting? Wat is het advies? 
Bjorn: Voor zover ze hebben meegekeken was er geen commentaar. 
Esther: Ik heb geen mail gekregen van de kascom. 
Bjorn: Over het beleid is geen advies gegeven vanuit de kascom. 
Ward: Willen wat we nu hebben zo houden en stemmen? 
Ferd: Ja, laten we er op de hALV weer naar kijken. 
 
Conclusie: Op de hALV wordt er nog een keer gekeken naar de HSHG begroting. Verder zal 
de subsidie van de MP-weekenden van 450 euro per weekend naar 350 euro per weekend 
gaan. Voor nu staan prijzen voor weekenden dus nog niet vast. 
 
Thijs: Bjorn wat heb jij nu aangepast op je lijstje? 
Rock in wordt geen geld meer begroot. Die 300 euro gaat naar de HSHG. 
Band subsidie voorwaarde is dat geld alleen voor materiaalhuur wordt besteed. 
 
Stemmen voor de begroting: 
We stemmen volgens een volstrekte meerderheid. Dus van de leden die stemmen moet de 
helft van de stemmen +1 voor zijn om het door te laten gaan. Onthouden van stemmen is 
niet meestemmen dus je steekt niet je hand op. 
 
Voor begroting, met aanpassingen: 30 
Tegen: 1 



10. Kerstweek 
Naar de calanques. 24-36 plekken.  

Djoeke: Wordt dit pp niet veel duurder? 

Ward: De uitersten scheelt 15 euro pp (24 of 36 mensen). 

Karim: Wordt het druk met 30 mensen op sommige plekken? 

Olivier: Details, komt goed. 

 

Tomas: Wanneer inschrijven? 

Esther: over halfuur (23-10-2024 om 23:30) 

Ward: Gaat dicht op volgende week zondag om 23:59 

 

Sterre: Wanneer is het? 

Esther: 27 december tot 4 januari. 

 

11. WVTTK 

Nils: shoutout naar Djoeke. Goed idee om als er geld vrijkomt dat lekker naar meer 
weekendjes te laten gaan.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



12. Rondvraag 

Erben: komt er nog een bus? Wellicht. Lees de notulen. 

Sterre: nee 

Jeroen: verstond ik niet 

Iskander: nee 

Julie: nee 

Maren: nee 

Judith: nee 

Merijn: nee 

Katy: nee 

Nils: zin in kerstweek? Ja 

Djoeke: nee 

Ferd: nee 

Heleen: veel plezier dit jaar 

Karim: goeie plannen 

Casper: Partnerloze dinsdag, openingszin? 

Con: zoek je nog iemand. Ward: ik pak de geilometer. Ol: Oh laat maar. Lieuwe: wil jij 
met mij klauteren. Bjorn: klim jij hier soms vaker. Heleen: wil jij mijn hand in jouw bakkie 
leggen. Esther: cheat. Max: nieuwsbrief gelezen? Nee? kom maar met mij mee. Esther: 
You wanna be partners in climb. 

Tomas: Wat is de geilometer? Con: Laten we zien. 

Tomas again: goed gedaan 

Madieke: goed gedaan 

Thijs: Leuk die eerstejaars. Maar hoe kunnen we meer mensen naar ALV’s laten komen? 
Karim: meer drank. Madieke: vagant. Sterre: meer drank. Esther: op de intro bingokaart. 
Bjorn: ALV op bussum.  

Yulan: geen vraag 

Patrick: welk stuk fruit moet je meenemen naar een hoge piek in de bergen? Esther: 
bananen. Bjorn: druiven. Ol: turks fruit.  

Ward: hebben jullie er zin in? whoo 

Lieuwe: ik heb er zin in geen vraag 

Bjorn: Was vanavond leuk? Na twijfel whoo. 



Esther: Zijn er mensen gepassioneerd over alpencamping land. Pyreneen. Fr, Fr, it, 
ostenriijk, slowakije, kazachstan,  

Max: kunnen jullie je essays voortaan van te voren sturen? 

Olivier: aan eerstejaars: hoe kan dit leuker worden voor eerstejaars? Mascotte die de 
eerstejaars kan vermaken. Tv waar je verticaal Subway Surfer kan spelen. 

Con: wie is er bij onderhoudsweekenden dit jaar? Gaan handen omhoog: erben tomas 
nils, bjorn.  

 

 

13. Afsluiting 
 
Esther sluit de vergadering om 23:14 


